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Portefeuiltehouder wethouder Verbraak

Na het stukgelopen overleg tussen SPR, KBO en OBO over de opsplitsing van de SPR in de zomer van
20L6 vernamen wij op 22 oktober 2016 dat de Kobergroep bereid zou zijn om 25 peutergroepen
over te nemen van de SPR. Uitgangspunt in de gesprekken zou zijn dat alle medewerkers in vaste
dienst bij SPR en de peutergroepen die verbonden zijn aan KPO- en OBO-locaties overgaan naar
Kober. Het zou hierbij gaan om circa 70 medewerkers.
Na ruim één maand moeten wij constateren dat noch het personeel, noch de ouders worden
geÏnformeerd over de voortgang van deze gesprekken en de onzekerheid over de werkgelegenheid
en de opvang na 1- januari 201"7 neemt toe.

Eerder heeft u aangegeven dat zolang de activiteiten van de SPR niet worden overgenomen door
een andere partij, deze door de SPR onverminderd worden voortgezet, gericht op het bieden van
voorschoolse voorziening aan alle peuters in Roosendaal. Tevens gaf u aan dat personeel,

voorzieningen, gebouwen, financiën en het peuterspeelzaalwerk onderdeel blijven van de SPR, ook
vanaf l- januari 2017, indien een goede overname voor die tijd niet haalbaar blijkt.

Dit roept bij de WD de volgende vragen op:
1. Kunt u ons informeren over de stand van zaken ten aanzien van de overnamegesprekken en

wanneer verwacht u de raad duidelijkheid te kunnen bieden omtrent een definitieve overname door
de Kobergroep? Graag een toelichting.
2. Hoe ziet het scenario eruit mochten onverhoopt ook deze overnamegesprekken stuklopen en
welke rol ziet de wethouder dan voor het college en de SPR op langere termijn?

Namens de WD,
Jeroen van den Beemt en Anneke Eijck



Wij beantwoorden de vragen als volgt:

L. Op2t oktober jl. hebben Koberen SPR middels een gezamenlijk persbericht bekend gemaakt
dat zij een intentieovereenkomst hebben ondertekend inzake de overname van de
Roosendaalse peutergroepen van SPR door Kober. De overnamegesprekken worden door Kober
en SPR gevoerd. Deze organisaties hebben aangegeven dat de onderwijsbesturen van KPO en

OBO nauw zijn betrokken bij de gesprekken. De gemeente is niet betrokken bij de

daadwerkelijke overnamegesprekken. Op dit moment wordt door de betreffende partners
verder onderzoek uitgevoerd. Er wordt onderzocht en besproken ofde overgang van de
peutergroepen en SPR-medewerkers naar Kober voor alle betrokkenen haalbaar is en aan welke
voorwaarden dit zou moeten voldoen. Het streven is om dit voor l januari 2OL7 af te ronden.
Met de overname partners is afgesproken dat zodra de onderzoeken zijn afgerond, de gemeente
geïnformeerd zal worden over het resultaat. Zodra hierover meer bekend is zal de raad ook
geïnformeerd worden.

2. Op het moment dat deze overnamegesprekken stuk lopen zullen ook na L januari 2OL7

personeel, voorzieníngen, gebouwen, financiën en de peutergroepen in handen blijven van SPR.

SPR zal dan op zoek gaan naar een andere oplossing, waarbij goede zorg voor personeel en
peuters gewaarborgd blijft. Tot die tijd is de SPR onder de huidige voorwaarden in staat om te
blijven functioneren, de voortgang van het peuterwerk komt niet in het gedrang. Hierover is

overleg met de bestuurder van de SPR. Vanuit de gemeente wordt er op toegezien dat er
voldoende kwalitatief hoogwaardige peuteropvang en Voorschoolse Educatie geboden wordt ¡n

Roosendaal. De bedrijfsvoering van de SPR is en blíjft een zaak van de eigen organisatíe, waarbij
de gemeente als belangrijke partner goed geïnformeerd blijft.

Hans Verbraak
Onderwijs


